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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 8 

poslancov obecného zastupiteľstva).  

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ 

Za overovateľov určujem: JUDr. Martina Harmadyho, Ing. Pavla Havrana 

 

 

 

3. Zloženie sľubu poslanca 
 

Starosta požiadal Ing. Erika Kúdelu aby zložil zákonom daný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. 

O 18:10 Ing. Erik Kúdela zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva a prevzal z rúk starostu 

obce Petra Šrámeka Osvedčenie o zvolení za poslanca obecného zastupiteľstva v Rybníku.  

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva je dostatočný počet poslancov 9 

a zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Od 18:10 bolo na zasadnutí obecného zastupiteľstva v Rybníku  prítomných 9 poslancov z 9. 

 

4. Schválenie programu rokovania  
 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 14/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva 

 

Prebehlo hlasovanie o zložení sľubu 9. poslanca obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 
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JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 15/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku konštatuje, že Ing. Erik Kúdela zložil sľub poslanca. 

 

 

5. Voľba mandátovej, návrhovej a volebnej komisie 
 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu volebnej, mandátovej a návrhovej komisie. Komisie 

musia byť zvolené aby overili zloženie sľubu 9. poslanca obecného zastupiteľstva.  

Mandátová komisia bola navrhnutá v zložení: Ing. Pavel Havran, predseda komisie, MUDr. 

Iveta Ďurovská, člen komisie, Peter Kováč, člen komisie. 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal pozmeňujúci návrh. 

Prebehlo hlasovanie o predloženom návrhu. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 16/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje mandátovú komisiu v zložení: Ing. Pavel Havran, 

predseda komisie, MUDr. Iveta Ďurovská, člen komisie, Peter Kováč, člen komisie.  

 

 

 Návrhová komisia je navrhnutá v zložení: JUDr. Martin Harmady, predseda komisie, Mgr. 

Andrea Bíňovská, člen komisie, MUDr. Iveta Ďurovská ,člen komisie. 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 17/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: JUDr. Martin 

Harmady predseda komisie, Mgr. Andrea Bíňovská, člen komisie, MUDr. Iveta Ďurovská člen 
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komisie.  

 

Volebná komisia je navrhnutá v zložení: Ing. Radomír Havran, predseda komisie, Mgr. 

Andrea Bíňovská, člen komisie, JUDr. Martin Harmady, člen komisie. 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 18/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje volebnú komisiu v zložení: Ing. Radomír Havran, 

predseda komisie, Mgr. Andrea Bíňovská, člen komisie, JUDr. Martin Harmady, člen komisie 

Kvórum 9/5 

 

Predseda mandátovej komisie Ing. Pavel Havran prečítal správu mandátovej komisie.  

Starosta obce otvoril rozpravu k danému bodu, kde nikto nepodal pozmeňujúci návrh. 

Prebehlo hlasovanie o správe mandátovej komisie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 19/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie predloženú správu mandátovej komisie 

o zložení sľubu Ing. Erika Kúdelu ako poslanca obecného zastupiteľstva v Rybníku.  

 

 

6. Zriadenie komisií pri OZ a voľba jej predsedov a členov 

Starosta obce predniesol návrh na zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve a návrh na 

voľbu predsedov a členov týchto komisií. Poslanci mali v podkladových materiáloch 

Dôvodovú správu k danému bodu a Návrh na zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve. 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému bodu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil 

Prebehlo hlasovanie o predloženom návrhu na zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 
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"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 20/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku zriaďuje Komisiu sociálnych vecí a zdravotníctva, Komisiu 

kultúry a školstva, mládeže a športu, Komisiu ochrany verejného záujmu, Komisiu 

výstavby, životného prostredia, Komisiu verejného poriadku, Komisiu ekonomickú, Komisiu 

cestovného ruchu. 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu predsedu a členov Komisie sociálnych vecí 

a zdravotníctva pri obecnom zastupiteľstve – predsedu Komisie sociálnych vecí a zdravotníctva 

– poslankyňu obecného zastupiteľstva MUDr. Ivetu Ďurovskú a členov komisie:  

• Mgr. Máriu Kupčovú 

• Evu Sulačekovú 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie sociálnych vecí a zdravotníctva pri obecnom 

zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 21/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie sociálnych vecí a zdravotníctva – 

poslankyňu obecného zastupiteľstva MUDr. Ivetu Ďurovskú a členov komisie:  

• Mgr. Máriu Kupčovú 

• Evu Sulačekovú 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu predsedu a členov Komisie kultúry a školstva, 

mládeže a športu pri obecnom zastupiteľstve – predsedu Komisie kultúry a školstva, mládeže 

a športu – poslankyňu obecného zastupiteľstva Mgr. Andreu Bíňovskú a členov komisie: 

• Ing. Eriku Brezánsku 

• Mgr. Žofiu Havranovú 

• Ing. Erika Kúdelu 

• Ing. Františka Vyskočila 

• Mgr. Adriana Bandziho 

      Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie kultúry a školstva, mládeže a športu pri 

obecnom zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  
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˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 22/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie kultúry a školstva, mládeže a športu 

– poslankyňu obecného zastupiteľstva Mgr. Andreu Bíňovskú a členov komisie: 

• Ing. Eriku Brezánsku 

• Mgr. Žofiu Havranovú 

• Ing. Erika Kúdelu 

• Ing. Františka Vyskočila 

• Mgr. Adriana Bandziho 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu predsedu a členov Komisie ochrany verejného 

záujmu pri obecnom zastupiteľstve – predsedu Komisie ochrany verejného záujmu -  poslanca 

obecného zastupiteľstva Ing. Erika Kúdelu a členov komisie: 

• MUDr. Ivetu Ďurovskú 
• JUDr. Martina Harmadyho 

Zapisovateľka: Mgr. Lenka Kubasová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie ochrany verejného záujmu pri obecnom 

zastupiteľstve.  

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.23/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie ochrany verejného záujmu – 

poslanca obecného zastupiteľstva Ing. Erika Kúdelu a členov komisie: 

• MUDr. Ivetu Ďurovskú 
• JUDr. Martina Harmadyho 

Zapisovateľka: Mgr. Lenka Kubasová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu členov Komisie výstavby, životného prostredia pri 

obecnom zastupiteľstve – predsedu Komisie výstavby, životného prostredia - poslanca 

obecného zastupiteľstva Ing. Radomíra Havrana a členov komisie:  

• Jozefa Mäsiara 

• Ing. Juraja Lieskovského 
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• Milana Hrúza 

• Pavla Mikulu  st. 

• JUDr. Martina Harmadyho 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie výstavby, životného prostredia pri obecnom 

zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.24/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie výstavby, životného prostredia -

poslanca obecného zastupiteľstva Ing. Radomíra Havrana a členov komisie:  

• Jozefa Mäsiara 

• Ing. Juraja Lieskovského 

• Milana Hrúza 

• Pavla Mikulu  st. 

• JUDr. Martina Harmadyho 

Zapisovateľka: Ing. Andrea Krištofová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu členov Komisie verejného poriadku pri obecnom 

zastupiteľstve – predsedu Komisie verejného poriadku – poslanca obecného zastupiteľstva 

JUDr. Martina Harmadyho a členov komisie:   

• Petra Kováča ml. 

• Pavla Mikulu ml. 

• Dalibora Danihela 

Zapisovateľka: Anna Smadišová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie verejného poriadku pri obecnom zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.25/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie verejného poriadku – poslanca 
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obecného zastupiteľstva JUDr. Martina Harmadyho a členov komisie:   

• Petra Kováča ml. 

• Pavla Mikulu ml. 

• Dalibora Danihela 

Zapisovateľka: Anna Smadišová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu členov Komisie ekonomickej pri obecnom 

zastupiteľstve  – predsedu Komisie ekonomickej - poslanca obecného zastupiteľstva Ing. Pavla 

Havrana a členov komisie:   

• Ing. Erika Kúdelu 

• Stanislavu Lehockú 

Zapisovateľka: Anna Smadišová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. Prebehlo 

hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie ekonomickej pri obecnom zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.26/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie ekonomickej – poslanca obecného 

zastupiteľstva Ing. Pavla Havrana a členov komisie:   

• Ing. Erika Kúdelu 

• Stanislavu Lehockú 

Zapisovateľka: Anna Smadišová 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu členov Komisie cestovného ruchu pri obecnom 

zastupiteľstve predsedu Komisie cestovného ruchu – poslanca obecného zastupiteľstva Petra 

Kováča a členov komisie:   

• Jozefa Mäsiara 

• Ing. Tatianu Bandziovú 

• Mgr. Adriana Bandziho 

• Dalibora Danihela 

Zapisovateľka: Mgr. Lenka Kubasová 

 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému návrhu.  

Poslanec Kováč požiadal o doplnenie člena Komisie cestovného ruchu Ing. Petra Šályho.  

Prebehlo hlasovanie o voľbe predsedu a členov Komisie cestovného ruchu pri obecnom 

zastupiteľstve. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 
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MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.27/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku volí predsedu Komisie cestovného ruchu – poslanca 

obecného zastupiteľstva Petra Kováča a členov komisie:   

• Jozefa Mäsiara 

• Ing. Tatianu Bandziovú 

• Mgr. Adriana Bandziho 

• Dalibora Danihela 

• Ing. Petra Šályho 

Zapisovateľka: Mgr. Lenka Kubasová 

 

7. Zriadenie OR 
 

Starosta obce predniesol návrh na členov Obecnej rady : Ing. Pavel Havran, Ing. Radomír 

Havran, MUDr. Iveta Ďurovská.  

 
Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu. 

Poslankyňa Hradileková sa informovala prečo sa rozhodli dať do obecnej rady MUDr. Ivetu 

Ďurovskú keď bol návrh iný.  

Starosta obce vysvetlil prečo sa rozhodli navrhnúť MUDr. Ivetu Ďurovskú ako člena obecnej 

rady. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela 

"proti": 2 

Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela Hradileková 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.28/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku podľa § 14 zákona o obecnom zriadení - Zriaďuje Obecnú 

radu a volí jej členov v zložení: Ing. Pavel Havran, Ing. Radomír Havran, MUDr. Iveta 

Ďurovská. 

 

8. Schválenie zástupcov do Rady školy za zriaďovateľa 
 

Starosta obce informoval o odvolaní doterajších členov Rady školy za zriaďovateľa a o návrhu 

na zvolenie nových členov Rady školy za zriaďovateľa (Obec Rybník).  

Poslanci mali v podkladových materiáloch Dôvodovú správu k uvedenému bodu. 

Doterajších členov Rady školy za zriaďovateľa Ing. Erika Kúdelu, Jozefa Mäsiara, Ing. Petra 

Hríbika, Michaelu Lackovú navrhuje obecnému zastupiteľstvu odvolať. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prebehlo hlasovanie o odvolaní členov Rady školy za zriaďovateľa Ing. Erika Kúdelu, Jozefa 
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Mäsiara, Ing. Petra Hríbika, Michaelu Lackovú. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č.29/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje návrh na odvolanie členov Rady školy za 

zriaďovateľa – Ing. Erika Kúdelu, Jozefa Mäsiara, Ing. Petra Hríbika, Michaelu Lackovú. 

 

Starosta obce predniesol návrh na voľbu členov Rady školy za zriaďovateľa - – Mgr. Andreu 

Bíňovskú, Ing. Pavla Havrana, JUDr. Martina Harmadyho, Ing. Michaelu Hradilekovú. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č.30/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje za členov Rady školy za zriaďovateľa – Mgr. 

Andreu Bíňovskú, Ing. Pavla Havrana, JUDr. Martina Harmadyho, Ing. Michaelu 

Hradilekovú. 

 

9. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2023 
 

Starosta obce predniesol prítomným návrh zmeny Rokovacieho poriadku  a to II. ČASŤ, 

Článok 5, bod. č.3 – Rokovacím dňom Obecného zastupiteľstva je spravidla štvrtok, s tým, že 

rokovanie sa začína o 18.00 hod. a pokračuje najdlhšie do 22.00 hod, ak obecné zastupiteľstvo 

nerozhodne inak. Poslanci mali v podkladových materiáloch Dôvodovú správu k danému bodu 

rokovania.  

Starosta obce dal hlasovať o návrhu zmeny Rokovacieho poriadku II. ČASŤ, Článok 5, bod č. 

3. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 
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"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 31/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje Zmenu rokovacieho poriadku OZ – II. ČASŤ 

Článok 5 bod.č.3 – Rokovacím dňom Obecného zastupiteľstva je spravidla štvrtok, s tým, že 

rokovanie sa začína o 18.00 hod. a pokračuje najdlhšie do 22.00 hod., ak Obecné 

zastupiteľstvo nerozhodne inak.  

 

Starosta obce ďalej predniesol Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2023. 

Poslanci mali v podkladových materiáloch Dôvodovú správu k danému bodu a Plán zasadnutí 

obecného zastupiteľstva na rok 2023.  

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na 

rok 2023.  

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 32/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2023 a Obecnej Rady podľa predloženého návrhu. 

 

 

10. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 a roky 2024 a 2025 
 

Starosta obce vyzval účtovníčku obce p. Smadišovú aby predniesla komentár k návrhu rozpočtu 

na rok 2023 a roky 2024 a 2025. 

p. Smadišová informovala o navrhovanom rozpočte. 

Starosta obce otvoril rozpravu k danému bodu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 33/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje rozpočet obce na rok 2023 podľa predloženého 

návrhu.  

 

Prebehlo hlasovanie o rozpočte na rok 2024 a 2025. 
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Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 34/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2024-2025 

podľa predloženého návrhu. 
 

 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na rok 2023 

a roky 2024 a 2025 
 

Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra aby predniesol svoje stanovisko. 

Hl. kontrolór predniesol svoje stanovisko k rozpočtu obce na rok 2023 a roky 2024 a 2025.  

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 35/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k rozpočtu obce na roky 2023 – 2025. 

 

 

12. Návrh zmeny odmeňovania poslancov 
 

Starosta obce vyzval p. Smadišovú aby vysvetlila poslancom čo sa v odmeňovaní bude meniť.  

p. Smadišová- Obec bola upozornená soc. poisťovňou aby si upravila zásady odmeňovania 

poslancov z dôvodu prihlasovania poslancov a neposlancov do SP, ktorej návrh zaslal obci 

ZMOS. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu.  

Poslankyňa Hradileková pripomienkovala výšku odmeňovania poslancov. Dotazovala, sa do 

§2 Odmeňovanie poslancov v bode 1 doplnilo písmeno c) za účasť na zasadnutí komisie obecného 

zastupiteľstva predseda komisie 10,- EUR  a písmeno d)za účasť na zasadnutí komisie obecného 

zastupiteľstva člen komisie poslanec 7,- EUR. 
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Ďalej sa poslanci zhodli na tom, že odmena bude pridelená aj členovi komisie obecného zastupiteľstva, 

ktorý nie je poslancom obecného zastupiteľstva a to doplniť § 3 odmeňovanie členov komisií 

obecného zastupiteľstva, ktorí nie sú poslancami. Bude im vyplatená odmena  za účasť na 

zasadnutí komisie obecného zastupiteľstva vo výške 7,- EUR. 

Prebehlo hlasovanie o Zásadách odmeňovania poslancov.  

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 36/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov OZ podľa 

predloženého návrhu a zároveň ruší uznesenie č. 255/8/2020 zo dňa 22.09.2020 o odmeňovaní 

poslancov. 

 

13. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

na rok 2021/2022 
 

Starosta obce vyzval p. zástupkyňu za Základnú školu s materskou školou Rybník aby 

informovala o činnosti školy.  

p. Nikoleta Kováčiková informovala poslancov o fungovaní školy, o pripravovaných 

projektoch, do ktorých sa plánuje škola zapojiť. Informovala tiež o krúžkoch, ktoré sú na škole. 

Do pozornosti dala, že pre deti je dôležitá motivácia. Ďalej informovala o modernizácii tried, 

školskej chodby, do konca roka plánujú vymeniť dlažbu aj na dolnej chodbe.  

 

Starosta obce poďakoval p. zástupkyni za informácie a odovzdal slovo p. zástupkyni pre 

materskú školu p. Stanislave Chlebovej.  

p. Stanislava Chlebová informovala poslancov o fungovaní materskej školy, o projektoch, do 

ktorých sa materská škola zapája.  
 

Starosta obce poďakoval za informácie obom p. zástupkyniam a otvoril k danému bodu 

rozpravu.  

Poslanec Harmady sa informoval či sa na základnej škole vyskytuje šikana. 

p. Kováčiková odpovedala, že áno ale snažia sa ju už v zárodku eliminovať. Robia všetko preto 

aby jej predišli. Organizujú pre deti rôzne besedy práve na túto tému.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 
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"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 37/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o činnosti Základnej školy s 

materskou školou Rybník. 

 

 

 

14. Návrh VZN č.4/2022 o dani z nehnuteľnosti 
 

Starosta obce predniesol návrh na VZN č.4/2022 o dani z nehnuteľnosti a doplnil, že pri dani 

z nehnuteľnosti sa oproti minulému poplatku nič nemení okrem úpravy: upravuje sa v §4  

-sadzba dane písm. g) z 2,50€ na 2,49 € na základe §104g ods. 3 a  

-sadzba dane písm. h) z 1,94 € na 1,93 € na základe § 104g ods. 4 

Ostatné § zostávajú nezmenené. 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 38/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 4/2022 o dani z nehnuteľnosti. 

 

15. Návrh VZN č. 5/2022 o miestnych daniach 
 

Starosta obce informoval, že v poplatku za miestne dane sa nič nemení.  

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 39/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 5/2022 o miestnych daniach. 
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16. Návrh VZN č. 6/2022 o poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 
 

Starosta obce informoval, že na základe zvyšujúcich sa nákladov na odpad  sa vo VZN 

č.6/2022 o poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad sa mení §2 sadzba dane za 

poplatok z 25 € na 30€/osoba/kalendárny rok t. j. z 0,068 €/na osobu/deň na 0,082€/na 

osobu/deň. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu. 

Poslankyňa Hradileková – mala pripomienky k tomu, že občania mali byť dopredu 

oboznámení s návrhom na zvýšenie TKO z 25 € na 30 €. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 2 

Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika Brezánska, 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 40/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 6/2022 o poplatku za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad. 

 

17.  Návrh VZN č. 7/2022 – Dodatok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu 

č. 1/2012 
 

Starosta obce vyzval p. Smadišovú aby informovala o navrhovanom VZN. 

p. Smadišová podala informácie o VZN a o poplatku, ktorý si navrhla školská jedáleň.  

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu.  

Poslanec Kúdela sa informoval, či nám predložili aj nejaké štatistiky  

p. Smadišová mu odpovedala, že nie. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 41/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 7/2022 – Dodatok č. 6 k VZN č. 
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1/2012. 

 

18. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 
 

Starosta informoval, že doterajšiemu hlavnému kontrolórovi obce končí funkčné obdobie 

k 31.1.2023, a preto je potrebné vyhlásenie volieb.  

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 42/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra obce, ktorá sa uskutoční 27.1.2023 počas 

zasadnutia obecného zastupiteľstva v Rybníku v zasadacej miestnosti Obecného úradu 

v Rybníku 
b) určuje rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra vo výške 25%, deň nástupu 1. 

február 2023 

c) konštatuje, že uchádzač musí spĺňať požiadavky podľa § 18a ods. 1 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení a podľa §3 ods. 1 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone 

práce vo verejnom záujme. 

d)  stanovuje náležitosti prihlášky nasledovne: 

 • meno a priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko,  

• výpis z registra trestov (nie starší ako tri mesiace ku dňu podania žiadosti),  

• overená kópia dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní, kópie dokladov o absolvovaní 

vzdelávacích programov a kurzov  

• profesijný životopis, prehľad doterajších zamestnaní a funkčného zaradenia,  

• súhlas so zverejnením osobných údajov podľa zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných 

údajov v znení neskorších predpisov za účelom vykonania voľby hlavného kontrolóra.  

• čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu  

• návrh koncepcie výkonu funkcie na funkčné obdobie  

ďalšie predpoklady : 

 • prax vo verejnej a štátnej správe alebo prax v riadiacej, ekonomickej, právnickej a 

kontrolnej činnosti, znalosť podvojného účtovníctva,  

• znalosť právnych predpisov týkajúcich sa hospodárenia obce, rozpočtových a príspevkových 

organizácií, právnických osôb, zákon o finančnej kontrole, o účtovníctve, o majetku obcí, 

sťažnostiach a ďalších prislúchajúcich právnych predpisov,  

• užívateľské ovládanie počítača,  

• občianska a morálna bezúhonnosť.  

výhody uchádzača : 

 • Úspešné absolvovanie vzdelávacieho kurzu „Kontrolná činnosť v samospráve I. a II. 

stupňa“, 
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 • účasť na priebežnom vzdelávaní hlavných kontrolórov v podobe pravidelných viacdňových 

polročných stretnutí (konferencií),  

• znalosť zákona č. 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov.  

Uchádzač na funkciu hlavného kontrolóra obce Rybník zašle poštou alebo osobne doručí 

svoju písomnú prihlášku v zalepenej obálke označenej „Voľba hlavného kontrolóra – 

NEOTVÁRAŤ“ na adresu: Obec Rybník, Obecný úrad v Rybníku, Hlavná č. 2 , 935 23 

Rybník, najneskôr do 13.01.2023 do 12:00 hod. 

e)  zriaďuje komisiu v zložení členov Obecnej rady na posúdenie zákonných náležitostí 

podaných prihlášok, ktorá predloží svoje závery Obecnému zastupiteľstvu do 5 dní 

pred konaním voľby hlavného kontrolóra. 

f) schvaľuje dĺžku časového intervalu, počas ktorého môžu jednotliví kandidáti vystúpiť 

pred poslancami obecného zastupiteľstva. Vystúpenie každého kandidáta môže trvať 

max. 15 minút. Kandidáti vystúpia v abecednom poradí (podľa priezviska) 

g)  schvaľuje spôsob vykonania voľby hlavného kontrolóra obce Rybník tajným 

hlasovaním poslancov Obecného zastupiteľstva v Rybníku Na zvolenie hlavného 

kontrolóra obce je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov OcZ. Ak 

ani jeden z kandidátov takúto väčšinu nezíska, obecné zastupiteľstvo ešte na tej istej 

schôdzi vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí získali v 

prvom kole volieb najväčší počet platných hlasov. V prípade rovnosti hlasov do druhého 

kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším počtom platných hlasov. V druhom 

kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov. Pri 

rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom. 

h)  ukladá Obecnému úradu bezodkladne zverejniť vyhlásenie dňa konania voľby 

hlavného kontrolóra na úradnej tabuli a spôsobom v obci obvyklým 

 

19. Informácia o projekte nadstavba MŠ 
 

Informácie o projekte predniesol poslanec Radomír Havran, spomenul kto sa stal víťazom 

verejného obstarávania. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 43/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informácie o projekte nadstavba 

Materskej školy v obci Rybník.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 44/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) schvaľuje víťazného uchádzača LEVSTAV – Levice, s.r.o., so sídlom SNP 56, 934 01 

Levice, IČO: 36 524 735 

b) poveruje starostu obce Petra Šrámeka podpísaním zmluvy s víťazom verejného 

obstarávania 

c) poveruje obecný úrad preveriť možnosti dodatkovania zmluvy o NFP č. IROP-Z-

302021IBKJ9-221-67 z dôvodu navýšenia sumy vo vysúťaženom rozpočte 

 

20. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. Polrok 2023 

 
Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra aby informoval o návrhu plánu kontrolnej činnosti.  

 

Hlavný kontrolór, Ing. Obický informoval na aké smery bude zameraná kontrolná činnosť. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 45/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Rybník na I. polrok 2023 

 

Prebehlo hlasovanie o poverení hlavného kontrolóra vykonať kontroly.  

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 
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Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 46/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa 

plánu kontrol na I. polrok 2023 

 

21. Rôzne  

 

a) Žiadosť o odkúpenie časti pozemku – Lúpal 
 

V materiáloch mali poslanci žiadosť p. Vendelína Lúpala na odkúpenie časti pozemku, tiež mali 

priložený GP, na základe ktorého sa rozhodovali či žiadosť postúpia ďalej alebo nie.  

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu.  

Poslanec R. Havran informoval, že s poslancom Kováčom boli na obhliadke miesta a rozprávali 

sa aj so žiadateľmi. Preverili o akú časť pozemku ide. Skonštatovali tiež, že celá Hlavná ulica 

je v takej situácii, že predzáhradky sú obecné.  

Poslanci sa dohodli, že poveria obecný úrad aby prešetrili stav uvedených pozemkov. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 47/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) schvaľuje zámer odpredaja časti pozemku p.č.525/1 /E-KN/ - časti pozemku 9 o 

výmere 34 m2 a časť 10 o výmere 20 m2 v zmysle geometrického plánu č. 062/2022, č. 

overenia 1337/2022 dňa 31. okt. 2022 spôsobom osobitného zreteľa , podľa §9a ods. 8 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

b) poveruje obecný úrad prešetrením stavu uvedených pozemkov 

 

 

b) Žiadosť o odkúpenie časti parcely – Miškovičová Savová 
 

Poslanci mali tiež v materiáloch k zastupiteľstvu žiadosť p. Miškovičovej Savovej  o odkúpenie 

časti parcely a tiež GP.  

Starosta otvoril rozpravu k danému bodu. 

 

Poslanec R. Havran informoval, že aj na túto žiadosť sa boli s poslancom Kováčom pozrieť 

a oboznámili sa so súčasným stavom. Taktiež poverili obecný úrad prešetrením stavu 

uvedených pozemkov. 

 

Prebehlo hlasovanie. 
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Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 48/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) schvaľuje zámer odpredaja na základe žiadosti Moniky Miškovičovej Savovej na 

odkúpenie časti parcely č.526 /C-KN/, p.č. 241/1 a 242/3 o výmere 26 m2 v zmysle 

geometrického  plánu č. 45/2022 spôsobom osobitného zreteľa, podľa §9a ods. 8 písm. 

e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

b) poveruje obecný úrad prešetrením stavu uvedených pozemkov 

 

 

c) Plnenie rozpočtu  

 
Starosta vyzval p. účtovníčku aby informovala o plnení rozpočtu a návrhu zmeny č. 5. 

p. Smadišová – navrhovaná zmena čísla 5 vychádza z plnenia rozpočtu k 30.11. 2022 a jej 

celkový objem zmeny nenavyšuje rozpočet obci.  

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli žiadne pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 49/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) berie na vedomie správu o plnení rozpočtu obce 

b) schvaľuje rozpočtové opatrenie zmena č. 5 

 

 

21:58 Ing. Kúdela navrhol predĺženie rokovania po 22:00 hod.  

 

Uznesenie č. 50/12/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje predĺženie rokovania obecného zastupiteľstva po 

22:00 hod.  
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22. Interpelácie 

Neboli predložené.  

 

 

23. Diskusia 

 

Do diskusie neboli podané žiadne diskusné príspevky. 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Peter Šrámek, starosta obce                                     ................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

JUDr. Martin Harmady      ..................................... 

 

 

Ing. Pavel Havran     .................................... 

 

Zapisovateľka: 

Ing. Daniela Višňová, pracovníčka obce                                  .................................... 

 

 

 

 

 

 


